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Pregled zapisnika prejšnje seje: 

Pregledali smo zapisnik prejšnje seje. Ravnateljica je  podala odgovore na pripombe staršev iz 

prejšnje seje in sicer: 

 Problem ključev garderobnih omaric smo rešili- zamenjali smo določene ključavnice 

 Izbirni predmeti so se prekrivali izjemoma, drugače je na urniku v redu 

 Preverjanje znanja pri posameznih predmetih je lahko različno (ustno , pisno…) 

 Predlog staršev 9. c oddelka, da bi šli učenci na zaključni izlet za 2 dni se odobri, če je 1 dan 

sobota in starši prevzamejo odgovornost 

 Papirna akcija- prebere se sklep, ki je bil sprejet glede papirne akcije- ne glede koliko papirja 

kdo prinese, se delež denarja porazdeli  enako med učence, ki so prinesli papir 

 

Poročilo o realizaciji LDN za preteklo šolsko leto 

 Ravnateljica je predstavila realizacijo LDN za preteklo šolsko leto. Vse načrtovane dejavnosti, 

ki so bile predstavljene staršem na roditeljskih sestankih v mesecu septembru smo realizirali. 

Učenci so v tem šolskem letu dosegli lepe rezultate na različnih področjih, sodelovali so v 

različnih projektih (priloga v poročilu LDN na spletni strani) 

 Organiziranih je bilo veliko interesnih dejavnosti. V poročilu je navedena tudi statistika obiska 

staršev na govorilnih urah, roditeljskih sestankih. Ravnateljica je poudarila, da je obisk slabši 

od pričakovanega in upa, da se bo kljub uvedbi  eAsistenta sodelovanje s starši izboljšalo. 

 V LDN so tudi podatki o izpeljanem nacionalnem preverjanju znanja za učence 6. In 9. 

razreda. 

 Ravnateljica je pohvalila delo vseh zaposlenih, saj so prav vsi pripomogli k temu, da smo 

dokaj uspešno zaključili preteklo šolsko leto. 

 

Poročilo o zaključku 1. Ocenjevalnega obdobja v tekočem šolskem letu 

 Učenci na razredni stopnji so večinoma uspešni, slabši rezultat je pri učencih na predmetni 

stopnji (priloga) 

 Veliko učencev predmetne stopnje ima neopravičene ure (402 neopravičene ure) 



 Slab obisk staršev na govorilnih urah in roditeljskih sestankih (8.a- 2 starša) 

 Učenci, ki so bili povabljeni k obiskovanju dopolnilnega pouka, ga ne obiskujejo. 

Razno. 

Ravnateljica je predstavila dopis Ljudske univerza , ki naj bi 2 krat tedensko organizirala brezplačno 

pomoč pri pisanju domačih nalog. 

 

Predlogi, pripombe , pohvale staršev: 

 Predlog, da bi stopili v stik z Žarkom na Jesenicah- ravnateljica je povedala, da že sodelujemo 

in je bila predstavnica Žarka že v šoli, kjer smo se dogovorili o sodelovanju, ki za enkrat 

poteka zelo pozitivno 

 Plačilo šole v naravi; ravnateljica je razložila plačevanje šole v naravi, predvsem, kaj je strošek 

staršev pri organizaciji šole v naravi za 2., 4. In 7. razred. Za 5. razred (plavalna) ministrstvo 

sofinancira strošek za učitelje. 

 Papirna akcija- ponovi se sklep, ki so ga sprejeli starši na roditeljskih sestankih in na svetu 

staršev- vsi, ki prinesejo papir, dobijo enak znesek 

 Ena izmed staršev je izpostavila problem nasilja med učenci- predvsem starejši nad mlajšimi 

na poti domov; ravnateljica je povedala, da je tega nasilja zelo malo, da se sicer še pojavlja in 

če to izvemo, takoj pristopimo k reševanju- večinoma z medsebojnimi soočenji, včasih tudi s 

starši vpletenih učencev. Ravnateljica poudari, da je fizičnega nasilja manj, kot v preteklosti, 

se pa soočamo tudi s psihičnim nasiljem (prednjačijo dekleta ), ki ga sproti rešujemo. 

Ugotavljamo, da se veliko nasilja v šoli dogaja zardi uporabe internetnih strani  v 

popoldanskem času doma- razreševanje potem poteka na šolskih hodnikih. Šola je sicer 

odgovorna za dogodke, ki nastanejo na območju šolskega prostora, vendar sodelujemo in 

poskušamo pomagati pri reševanju nastale situacije tudi izven šolskega okolja. 

 Prevoz – Planina pod Golico- starši so ponovno izpostavili problem prevoza otrok- če ima 

kosilo, ne more na avtobus ob 13.00 uri. Ravnateljica je razložila, da kosilo ni obvezno, 

avtobus je na redni liniji in ga ne morejo prestavljati. Učenci imajo možnost počakati v 

podaljšanem bivanju, starejši v knjižnici. Ravnateljica se bo pozanimala, kakšne so možnosti, 

da bi malo kasneje peljal kombi- seveda, če bo vsaj pet učencev. 

 Prevoz – Prešernova ulica- starši so opozorili, da učenci, otroci hodijo čez železniške tire. Na 

občini smo to govorili že lansko leto- njihov odgovor je bil, da so naredili pločnik, kar je za 

učence varna pot v šolo, za pot v šolo so odgovorni starši. Avtobus jim sedaj ne pripada, saj 

šola ni oddaljena več kot 4 km. 

 Tečaj drsanja- starši so izrazili pozitivno mnenje za organizacijo tečaja drsanja v tem šolskem 

letu. Ravnateljica je zagotovila, da bomo s takimi oblikami dela še nadaljevali (smučanje, 

rolanje…?) 

 Roditeljski sestanki- starši so opozorili na prekrivanje roditeljskih sestankov (2 ali 3 otroci) 

 Ponavljanje pisanja preizkusov znanja- ali ima otrok , ki je bil bolan možnost pisanja? Do kdaj,  

do katerega datuma lahko popravljajo ustne ocene. Ravnateljica bo preverila in na 

naslednjem sestanku poročala o teh vprašanjih. 



 Prepoved udeležbe na taboru - vprašanje staršev 7. razreda, zaradi prepovedi udeležbe 

učenca na taboru. Ravnateljica je poudarila, kaj imamo zapisano v vzgojnem načrtu, o 

konkretnem primeru pa je že določen datum srečanja s starši učenca in razredničarko . 

 Fotografiranje - ena izmed staršev je postavila vprašanje v zvezi s fotografiranjem - kdo slika, 

slike niso v redu, niso primerne za osebni dokument. Ravnateljica je povedala, da imamo s 

tem fotografom že 10 let sklenjeno pogodbo, da doslej ni bilo pripomb in  bo preverila, če 

fotografije res niso primerne za osebni dokument. Starši tudi povedo, da imajo napisano, če 

niso zadovoljni s fotografijami, le te lahko zavrnejo. 

Sestanek je bil zaključen ob 18.30 uri 

        Zapisala: 

        Barbara Gričar 

 

 

 

 


